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Al Teatre Auditori de Calafell s’ha celebrat l’Assemblea General, en sessió

extraordinària, en la que s’han aprovat tots els punts de l’ordre del dia per unanimitat i

s’han elegit els membres de la Junta Electoral.

L’Assemblea General Extraordinària, que ha celebrat l’FCF al Teatre Auditori de

Calafell, ha començat a les 10.05 hores, davant la presència de 152 assembleistes.

L’acte s’ha iniciat amb la benvinguda de l’alcalde de Calafell, Ramon Ferré, qui ha donat

les gràcies “per haver triat la localitat de Calafell per dur a terme l’Assemblea

Extraordinària. Per a nosaltres és un orgull i hem posat tots els mitjans que tenim al

vostre abast per ser la seu d’aquest acte”.



INFORME DEL PRESIDENT:

El president de l’FCF, Joan Soteras, ha donat la benvinguda als assistents i ha agraït “la

feina feta per l’anterior president, Andreu Subies, en el futbol català en aquests

darrers set anys. I és que ha estat el millor president de la història de la Federació”. El

màxim mandatari de l’FCF ha recordat que “l’any 2011 la Federació estava en fallida

tècnica. En l’actualitat, amb l’esforç de tots, és un model per a la resta de federacions

esportives”. També ha mencionat el fet que “a mb el suport de la Junta Directiva hem

decidit convocar eleccions per continuar fent créixer i consolidar el futbol català. El

procés electoral és la forma més ètica i transparent per a que els clubs catalans

decideixin si volen seguir aquesta línia de treball i, per tant, que continuem al front de

l’FCF”.

Soteras ha donat “les gràcies a tots els clubs que m’han fet arribar missatges de suport

i felicitació, i a la Junta Directiva per ser valenta i prendre les millors decisions. Us

desitjo una temporada plena d’èxits sota el paraigua de les campanyes de Respecte

que honoren i prestigien el nostre futbol”. El president  ha finalitzat el seu parlament



afirmant que “el futbol català sou vosaltres, els clubs i l’FCF. Tota la seva estructura

està al vostre servei. És un plaer treballar per a vosaltres”.

Posteriorment, l’ex mandatari Andreu Subies s’ha dirigit als assistents comentant

que “això no és un adéu, queda molta feina per fer i ho hem de fer tots junts. S’ha de

donat continuïtat al treball i l’esforç realitzat fins ara”. Subies s’ha mostrat agraït “als

companys i als treballadors de la casa perquè hem aconseguit moltes coses, i ara cal

seguir reforçant-lo amb les noves idees i projectes que vagin sorgint”. “Faré el possible

a la RFEF per a que el futbol català tingui el seu espai i sigui important. Tot el que hem

aprés i aconseguit l’hem de portar el més lluny possible. Per això necessitem una

Federació forta, unida, responsable. Joan Soteras em dona la garantia i la tranquil·litat

que tirarà endavant prenent les decisions més encertades”. En aquest moment,

l’auditori en ple s’ha posat dempeus realitzant un llarg aplaudiment.



RECONEIXEMENT

Durant el transcurs de l’Assemblea, la Federació Catalana de Futbol ha volgut agrair i

reconèixer l’ex president Andreu Subies per la feina que ha dut a terme en benefici

del futbol català durant el seus dos mandats, del 2011 al 2018. El president de

l’FCF, Joan Soteras, ha estat l’encarregat de donar l’obsequi.



El Secretari General de l’Esport, Gerard Figueras, és una de les personalitats que

també ha estat present per tal de fer entrega d’un obsequi a Subies. Figueras ha

destacat que la placa és “en agraïment i reconeixement pel seu paper clau en la

modernització i creixement del futbol català, fruit d’un nou model de gestió impulsat

com a president de la Federació Catalana de Futbol”. “És un orgull estar a l’Assemblea

d’una Federació tan important com la de futbol. Protocol·làriament sempre fem un

reconeixement a un president sortint d’una Federació, però en aquest cas sempre hem

anat de la mà, amb tot el que això comporta. La feina feta ha de continuar i ha de sumar

actius. Convocar eleccions per donar la veu al futbol català, als clubs, és un exercici de

transparència. La bona sintonia entre la Federació Catalana de Futbol i la Secretaria

General de l’Esport seguirà present sigui amb aquesta mateixa Junta Directiva o amb

la que surti elegida”, ha explicat Figueras.

Després dels parlaments i d’un vídeo on s’han resumit els últims set anys de mandat

d’Andreu Subies s’ha donat pas a l’ordre del dia:



1. CONVOCAR L’ELECCIÓ DELS CÀRRECS DE LA JUNTA DIRECTIVA DE

L’FCF:

La convocatòria d’eleccions dels càrrecs de la Junta Directiva ha

estat aprovada per unanimitat.

2. APROVACIÓ DEL REGLAMENT I EL CALENDARI ELECTORAL:

El segon punt de l’ordre del dia ha estat aprovat per unanimitat.

3. PROCEDIMENT AL NOMENAMENT DE MEMBRES DE LA JUNTA

ELECTORAL:

El Secretari General de l’FCF, Oriol Camacho, ha exposat la normativa que s’han de

seguir per ser membre de la Junta Electoral. Els assistents que ho han sol·licitat han

dipositat les seves dades en una urna. El sorteig ha designat els següents membres

titulars:

Secció esportiva AEM.

CE Òdena.

Unió Esportiva Les Fonts.

Els membres suplents han estat:

Gimnàstic de Tarragona.

Club Esportiu Santes Creus.

Sant Cugat FC.



Per acabar, el Secretari General, Oriol Camacho, ha conclòs dient que “el dilluns 3 de

setembre es constituirà la Junta Electoral a la seu central de la Federació Catalana de

Futbol”. A les 10.55 hores, Joan Soteras ha donat per acabada l'Assemblea General

Extraordinària del mes de setembre del 2018 desitjant que “siguin unes eleccions

netes i transparents”.



GALERIA D'IMATGES

VÍDEO PORTADA

 

http://fcf.cat/media/album/assemblea-general-extraordinaria-2018/1
https://www.youtube.com/watch?v=uTuuvWDc1kI

